
ПОЛТАВСЬКА  ОБЛАСНА  РАДА

ПРОТОКОЛ 
спільного засідання постійної комісії обласної ради з питань 

бюджету та управління майном та постійної комісії обласної ради з питань 
житлово-комунального господарства, енергозбереження будівництва, 

транспорту та зв’язку

13 листопада 2024 року                       м. Полтава                                           № 45/30

Постійна комісія з питань бюджету та управління майном

Присутні: Процай Ігор Анатолійович – перший заступник голови постійної 
комісії, Винниченко Оксана Вікторівна, Ващенко Олександр Володимирович, 
Мухтаров Фахраддін Аладдін-огли (із застосуванням режиму 
відеоконференції), Тимоха Юрій Олександрович (із застосуванням режиму 
відеоконференції) – члени постійної комісії.
Відсутні: Телятник Руслан Васильович – заступник голови постійної комісії, 
Кордубан Віктор Володимирович – секретар постійної комісії, Куцовол 
Володимир Миколайович, Стеценко Вячеслав Васильович, Удовиченко Андрій 
Вікторович – члени постійної комісії.

Склад постійної комісії з питань бюджету та управління майном – 11 осіб. 
Присутні – 6 осіб. 

Постійна комісія з питань житлово-комунального господарства, 
енергозбереження будівництва, транспорту та зв’язку

Присутні: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії (в режимі 
відеоконференції), Матюшенко Олексій Володимирович – заступник голови 
постійної комісії, Міщенко Михайло Іванович (в режимі відеоконференції), 
Устименко Юлія Сергіївна – члени постійної комісії. 

Відсутні: Говоренко Володимир Олександрович – заступник голови постійної 
комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – заступник голови постійної 
комісії, Копотун Костянтин Іванович – секретар постійної комісії.

Склад постійної комісії з питань житлово-комунального господарства, 
енергозбереження будівництва, транспорту та зв’язку – 7 осіб. Присутні –               
4 особи. 
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Список запрошених та присутніх.

Голова постійної комісії з питань житлово-комунального господарства, 
енергозбереження будівництва, транспорту та зв’язку С. Бєлашов запропонував 
обрати головуючою на спільному засіданні постійних комісій Босенко Ларису 
Василівну та проголосувати за пропозицію.
ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
Босенко Л.В. За Процай І.А. За
Ващенко О.В. За Стеценко В.В. Відсутній
Винниченко О.В. За Телятник Р.В. Відсутній
Кордубан В.В. Відсутній Тимоха Ю.О. За
Куцовол В.М. Відсутній Удовиченко А.В. Відсутній 
Мухтаров Ф.А. Відсутній 

Бондар
Руслан Іванович 

- тимчасово виконувач обов’язків начальника 
Управління інфраструктури Полтавської обласної 
військової адміністрації

Дядик
Олег Олегович

- депутат Полтавської обласної ради

Заплаткін
Сергій Миколайович

- виконувач обов’язків директора ДП «Агентство 
місцевих доріг Полтавської області»

Краповницький
Іван Юрійович

- начальник Служби відновлення та розвитку 
інфраструктури у Полтавській області (із 
застосуванням режиму відеоконференції)

Кропивка
Павло Анатолійович

- директор Департаменту фінансів Полтавської 
обласної військової адміністрації

Левакіна 
Оксана Віталіївна

- заступник керуючого справами ‒ начальник 
відділу організаційного забезпечення виконавчого 
апарату обласної ради

Лемешко
Олександр Миколайович

- перший заступник голови Полтавської обласної 
ради

Москалик
Іван Володимирович

- депутат Полтавської обласної ради

Мягкохліб
Анатолій Іванович

- заступник начальника з експлуатаційного 
утримання та безпеки автомобільних доріг  
Служби відновлення та розвитку інфраструктури у 
Полтавській області (із застосуванням режиму 
відеоконференції)

Рева
Едуард Васильович

- директор Департаменту будівництва, 
містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики 
Полтавської обласної військової адміністрації

Синявська
Тамара Григорівна

- заступник керівника апарату – керуючий справами 
виконавчого апарату обласної ради

Чепурко
Олексій Григорович

- заступник голови Полтавської обласної ради (із 
застосуванням режиму відеоконференції)

Представники засобів масової інформації



3
ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
Бєлашов С.В. За Мірошніченко Л.В. Відсутня
Говоренко В.О. Відсутній Міщенко М.І. За
Копотун К.І. Відсутній Устименко Ю.С. За
Матюшенко О.В. За
ВИРІШИЛИ: обрати головуючою на спільному засіданні постійних комісій 
Босенко Ларису Василівну.

Босенко Л.В., голова постійної комісії з питань бюджету та управління 
майном, ознайомила присутніх з проєктом порядку денного спільного засідання 
постійних комісій, із регламентом роботи спільного засідання постійних 
комісій та запропонувала визначитись шляхом голосування.

Порядок денний:
1. Про стан проведення ремонту автомобільних доріг державного значення 

на території Полтавської області.
2. Різне.

Регламент роботи:
- для інформації з питань порядку денного – до 10 хв., 
- для співдоповіді – до 5 хв.,
- виступаючим – до 3 хв.,
- загальний час для обговорення питань – до 15 хв.,
- в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійних комісій.
ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
Босенко Л.В. За Процай І.А. За
Ващенко О.В. За Стеценко В.В. Відсутній
Винниченко О.В. За Телятник Р.В. Відсутній
Кордубан В.В. Відсутній Тимоха Ю.О. За
Куцовол В.М. Відсутній Удовиченко А.В. Відсутній 
Мухтаров Ф.А. Відсутній 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. За Мірошніченко Л.В. Відсутня
Говоренко В.О. Відсутній Міщенко М.І. За
Копотун К.І. Відсутній Устименко Ю.С. За
Матюшенко О.В. За

ВИРІШИЛИ: затвердити.
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Босенко Л.В., голова постійної комісії з питань бюджету та управління 

майном, нагадала, що відповідно до вимог статті 59-1 Закону України «Про 
місцеве самоврядування в Україні» та Закону України «Про запобігання 
корупції» у разі наявності у членів постійних комісій конфлікту інтересів при 
розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом 
своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час засідання.

Наголосила на необхідності враховувати вимоги воєнного стану, 
дотримуватися заходів безпеки та попередження витоку інформації під час 
проведення спільного засідання постійних комісій.

Розгляд питань порядку денного.

1. СЛУХАЛИ: Про стан проведення ремонту автомобільних доріг державного 
значення на території Полтавської області. 

Краповницький І.Ю., начальник Служби відновлення та розвитку 
інфраструктури у Полтавській області, проінформував про класифікацію 
автомобільних доріг державного значення загального користування, стан 
кожної із 18 міжнародних, національних, регіональних, територіальних 
автомобільних доріг, обсяги та джерела фінансування Служби відновлення та 
розвитку інфраструктури у Полтавській області, виконані роботи з 
експлуатаційного утримання автомобільних доріг загального користування та 
заплановані завдання, виготовлення проектно-кошторисної документації для 
проведення ремонтів доріг. Зазначив, що територіальні дороги загального 
користування знаходяться у найскладнішому стані.

Дядик О.О., депутат Полтавської обласної ради, проінформував про 
звернення, які направлено до Служби відновлення та розвитку інфраструктури 
у Полтавській області, щодо стану автомобільної дороги Н-08 Бориспіль – 
Дніпро – Запоріжжя (через м. Кременчук) – Маріуполь та зміст відповідей на 
них; зосередив увагу на питанні про вихід із ситуації щодо ремонту дороги.

Мягкохліб А.І., заступник начальника з експлуатаційного утримання та 
безпеки автомобільних доріг Служби відновлення та розвитку інфраструктури 
у Полтавській області, проінформував про комплекс заходів з експлуатаційного 
утримання автомобільних доріг державного значення на території області.

Ващенко О.В., член постійної комісії з питань бюджету та управління 
майном, депутат Полтавської обласної ради, проінформував про незадовільний 
стан дорожнього покриття автомобільної дороги Н-12 Суми-Полтава на 
проміжку від повороту в напрямку міста Зіньків до селища Опішня.

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації, проінформував про повноваження у частині 
автомобільних доріг місцевого значення.

Заплаткін С.М., виконувач обов’язків директора ДП «Агентство місцевих 
доріг Полтавської області», проінформував про співпрацю із територіальними 
громадами у частині фінансування та ремонту автомобільних доріг місцевого 
значення, обсяги виконаних робіт у 2024 році.
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Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії з питань житлово-

комунального господарства, енергозбереження будівництва, транспорту та 
зв’язку, депутат Полтавської обласної ради, проінформував про 
співфінансування з обласного бюджету та бюджетів територіальних громад на 
ремонт автомобільних доріг, алгоритм дій у разі, коли територіальна громада 
має можливість фінансувати ремонт дороги державного значення.

ВИСТУПИЛИ: .
Босенко Л.В., голова постійної комісії з питань бюджету та управління 

майном, щодо роботи вагового комплексу поблизу селища Козельщина; 
зарахування надходжень від сплачених штрафів за порушення габаритно-
вагових норм; передбачення коштів на встановлення вагових комплексів на 
автомобільній дорозі Н-08 Бориспіль – Дніпро – Запоріжжя (через м. 
Кременчук) – Маріуполь, зокрема у районі с. Піщане; фінансування та ремонт 
ділянок доріг між Чутовим і Карлівкою, Карлівкою і Машівкою, Машівкою і 
Нехворощею.

Москалик І.В., депутат Полтавської обласної ради, щодо зняття 
дорожньою фрезою напливів на ділянці автомобільної дороги Н-08 Бориспіль – 
Дніпро – Запоріжжя (через м. Кременчук) – Маріуполь у районі с. Піщане.

Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів Полтавської обласної 
військової адміністрації, щодо субвенцій з державного бюджету на ремонт 
дороги державного значення, фінансування за рахунок коштів територіальних 
громад та обласного бюджету.

Процай І.А., перший заступник голови постійної комісії з питань бюджету 
та управління майном, депутат Полтавської обласної ради, щодо стану та 
утримання автомобільних доріг державного значення в інших областях.

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, щодо стану 
дороги М-03 Київ-Харків-Довжанський у межах Полтавської області. 

Босенко Л.В., голова постійної комісії з питань бюджету та управління 
майном, запропонувала звернутися від депутатів Полтавської обласної ради до 
Державного агентства відновлення та розвитку інфраструктури України, 
Кабінету Міністрів України щодо критичного стану автомобільних доріг на 
території Полтавської області та виділення коштів на їх ремонт, реконструкцію 
та утримання; рекомендувати Службі відновлення та розвитку інфраструктури 
у Полтавській області розробити проєктно-кошторисні документації на 
найкритичніші відрізки автомобільних доріг на території Полтавської області

Босенко Л.В., голова постійної комісії з питань бюджету та управління 
майном, запропонувала:

1. На пленарному засіданні сесії обласної ради звернутися із узгодженим з 
депутатськими фракціями та депутатськими групами обласної ради зверненням 
депутатів Полтавської обласної ради до Державного агентства відновлення та 
розвитку інфраструктури України, Кабінету Міністрів України щодо 
критичного стану автомобільних доріг на території Полтавської області та 
виділення коштів на їх ремонт, реконструкцію та утримання, зокрема Н-08 
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Бориспіль – Дніпро – Запоріжжя (через м. Кременчук) – Маріуполь, Н-12 Суми 
– Полтава та державного значення Т-17-05 Лохвиця – Гадяч – Охтирка – КПП 
«Велика Писарівка», Т-17-06 Гадяч – Опішня, Т-17-25 Гадяч – Миргород.

2. Рекомендувати Службі відновлення та розвитку інфраструктури у 
Полтавській області розробити проєктно-кошторисні документації на 
найкритичніші відрізки автомобільних доріг на території Полтавської області.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
Босенко Л.В. За Процай І.А. За
Ващенко О.В. За Стеценко В.В. Відсутній
Винниченко О.В. За Телятник Р.В. Відсутній
Кордубан В.В. Відсутній Тимоха Ю.О. За
Куцовол В.М. Відсутній Удовиченко А.В. Відсутній 
Мухтаров Ф.А. За  

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
Бєлашов С.В. За Мірошніченко Л.В. Відсутня
Говоренко В.О. Відсутній Міщенко М.І. За
Копотун К.І. Відсутній Устименко Ю.С. За
Матюшенко О.В. За

ВИРІШИЛИ: прийняти зазначені вище пропозиції спільного засідання 
постійних комісій.

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, запропонував 
Полтавській обласній військовій адміністрації та Службі відновлення та 
розвитку інфраструктури у Полтавській області звернутися до Державного 
агентства відновлення та розвитку інфраструктури України та забезпечити 
включення автомобільних доріг національного значення Н-08 Бориспіль – 
Дніпро – Запоріжжя (через м. Кременчук) – Маріуполь, Н-12 Суми – Полтава та 
державного значення Т-17-05 Лохвиця – Гадяч – Охтирка – КПП «Велика 
Писарівка», Т-17-06 Гадяч – Опішня, Т-17-25 Гадяч – Миргород до Переліку 
об’єктів будівництва, реконструкції, капітального та поточного середнього 
ремонту автомобільних доріг загального користування державного значення та 
обсягу їх фінансування за рахунок коштів державного бюджету, передбачених 
для розвитку мережі та утримання автомобільних доріг загального 
користування державного значення у 2025 році.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії з питань житлово-комунального 
господарства, енергозбереження будівництва, транспорту та зв’язку, підтримав 
пропозицію заступника голови Полтавської обласної ради Чепурка О.Г.

Босенко Л.В., голова постійної комісії з питань бюджету та управління 
майном, запропонувала:

Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації та Службі 
відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській області звернутися до 
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Державного агентства відновлення та розвитку інфраструктури України та 
забезпечити включення автомобільних доріг національного значення Н-08 
Бориспіль – Дніпро – Запоріжжя (через м. Кременчук) – Маріуполь, Н-12 Суми 
– Полтава та державного значення Т-17-05 Лохвиця – Гадяч – Охтирка – КПП 
«Велика Писарівка», Т-17-06 Гадяч – Опішня, Т-17-25 Гадяч – Миргород до 
Переліку об’єктів будівництва, реконструкції, капітального та поточного 
середнього ремонту автомобільних доріг загального користування державного 
значення та обсягу їх фінансування за рахунок коштів державного бюджету, 
передбачених для розвитку мережі та утримання автомобільних доріг 
загального користування державного значення у 2025 році.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
Босенко Л.В. За Процай І.А. За
Ващенко О.В. За Стеценко В.В. Відсутній
Винниченко О.В. За Телятник Р.В. Відсутній
Кордубан В.В. Відсутній Тимоха Ю.О. За
Куцовол В.М. Відсутній Удовиченко А.В. Відсутній 
Мухтаров Ф.А. За  

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
Бєлашов С.В. За Мірошніченко Л.В. Відсутня
Говоренко В.О. Відсутній Міщенко М.І. За
Копотун К.І. Відсутній Устименко Ю.С. За
Матюшенко О.В. За

ВИРІШИЛИ: прийняти зазначені вище пропозиції спільного засідання 
постійних комісій.

Босенко Л.В., голова постійної комісії з питань бюджету та управління 
майном, на підставі ініціативи заступника голови постійної комісії з питань 
житлово-комунального господарства, енергозбереження будівництва, 
транспорту та зв’язку, депутата Полтавської обласної ради О. Матюшенка, 
запропонувала відповідним підрозділам надати спільну пропозицію щодо 
внесення змін до Програми утримання та розвитку автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення на 2024 – 2028 роки стосовно 
можливості співфінансування за рахунок коштів бюджетів територіальних 
громад та коштів обласного бюджету ремонту автомобільних доріг державного 
значення

Босенко Л.В., голова постійної комісії з питань бюджету та управління 
майном, запропонувала:

Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 
військової адміністрації, Управлінню інфраструктури Полтавської обласної 
військової адміністрації, юридичному департаменту Полтавської обласної 
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військової адміністрації, відділу юридичного забезпечення виконавчого апарату 
обласної ради надати на розгляд постійних комісій обласної ради з питань: 
бюджету та управління майном; житлово-комунального господарства, 
енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку спільну пропозицію 
щодо внесення змін до Програми утримання та розвитку автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення на 2024 – 2028 роки стосовно 
можливості співфінансування за рахунок коштів бюджетів територіальних 
громад та коштів обласного бюджету ремонту автомобільних доріг державного 
значення.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
Босенко Л.В. За Процай І.А. За
Ващенко О.В. За Стеценко В.В. Відсутній
Винниченко О.В. За Телятник Р.В. Відсутній
Кордубан В.В. Відсутній Тимоха Ю.О. За
Куцовол В.М. Відсутній Удовиченко А.В. Відсутній 
Мухтаров Ф.А. За  

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
Бєлашов С.В. За Мірошніченко Л.В. Відсутня
Говоренко В.О. Відсутній Міщенко М.І. За
Копотун К.І. Відсутній Устименко Ю.С. За
Матюшенко О.В. За

ВИРІШИЛИ: прийняти зазначені вище пропозиції спільного засідання 
постійних комісій.

2. Різне.
У «Різному» виступів не було.

Голова постійної комісії Лариса БОСЕНКО

Голова постійної комісії Сергій БЄЛАШОВ


